
Anbefaling for Randonnée  
Jeg anbefaler herved årsmøtet å godkjenne Randonnée som et nytt idrettsutvalg i BI 
Athletics. 

De engasjerte i oppstarten av Randonnée har jobbet målrettet for å etablere både budsjett, 
aktivitetsplan og treningssted innen en stram tidsfrist – og har levert godt på alle områder. 

Formålet med gruppen er å skape en arena hvor ulike interesser og ferdighetsnivåer kan 
kombineres, samtidig som det bygges et sterkt fellesskap innen forskjellige former for 
skikjøring. Randonnée ønsker å være en lavterskelidrett som krever lite utstyr, hvor 
nødvendig utstyr kan leies, og aktiviteten kan utøves nesten hvor som helst. De legger vekt 
på en kombinasjon av det sportslige og det sosiale, og planlegger derfor ulike turer for 
medlemmene. 

Sikkerhet er også en viktig prioritet. Gruppen ønsker at alle medlemmer skal tilegne seg 
nødvendig kunnskap om snøskred og ferdsel i fjellet. De har allerede mottatt 50 interesserte 
henvendelser, noe som viser stor etterspørsel og engasjement. 

Til slutt vil jeg si at jeg har stor tro på denne gjengen og deres initiativ. Jeg er sikker på at de 
vil etablere en inkluderende og aktiv gruppe med mange engasjerte medlemmer. 
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